
Віктор шербачук: «Цю нагороду я сприймаю 
як зміну акцентів у державі на сільгоспвиробництво»

Як правило, у нашій дер
жаві отримують нагороди ті 
аграрії, хто ставить рекор
ди врожайності, тривалий 
час працює у сіпьгоспвироб- 
ництві. Віктор Щербачук 
очолює два підприємства у 
Гощанському районі, які 
ставлять рекорди з вирощу
вання органічної продукції. 
І це абсолютно новий і не
обхідний шлях розвитку у 
сільгоспвиробництві. Та він 
став уже помітним і у влад
них структурах. Нещодавно 
Указом Президента гене
ральний директор ТОВ «Де- 
де не Агро» та «Ріттер Біо 
Агро» В. М. Щербачук був 
нагороджений орденом «За 
заслуги» III ступеня. Цього 
вівторка на нараді сільгосп
виробників Віктор Щербачук 
отримав нагороду з рук за
ступника голови ОДА Ігоря 
Тимошенка, який відповідає 
згідно з службовими обо
в’язками за аграрний ринок 
в області (на фото). Ігор 
Олександрович вітаючи ор
деноносця, зауважив:

-  Віктор Миколайович 
Щербачук отримав цю наго
роду за успіхи в абсолютно 
новому напрямку розвитку 
сільського господарства.

Компанії, які він очолює, ви
рощують органічно чисту 
продукцію. І це прекрасний 
приклад для інших сільгосп
виробників, бо Україна може 
собі дозволити вирощувати 
на наших родючих землях 
екологічну продукцію.

Віктор Щербачук подяку
вавши за нагороду, коротко 
сказав: «Служу народу Ук
раїни!».

Пізніше Віктор Микола
йович дещо розповів про 
діяльність обох Товариств, 
які він очолює:

-  Компанія «Деденс Агро» 
була заснована ще у 2006 
році. А «Ріттер Біо Агро» -  
2013-му. Обидва Товари
ства працюють над вирощу
ванням органічно чистої, 
екологічної продукції. Перш, 
ніж її виростити слід протя
гом двох-трьох років почис
тити поле від «хімії». Вироб
ництво -  це затратне, бо 
долучається багато робочих 
рук. Та в цьому є свій плюс, 
бо чимало місцевого насе
лення отримало у нас робо
ту. З кожним роком ми збі
льшуємо кількість органічної 
продукції. Торік ми вирости
ли близько 6,5 тисяч тонн 
зернових, в тому числі й 
кукурудзу, бобових -  4 ти

сячі тонн, понад 300 тонн 
олійних культур -  соняшни
ка та ріпаку. Ось уже два 
роки підряд вирощуємо цук
ровий буряк без мінераль
них добрив та засобів захи
сту. Спочатку це була проб
на невелика площа, а торік 
цукристі зайняли 247 га. Та
ким чином ми отримали еко
логічно чистий цукор. За 
цим показником ми є пер
шими в Україні і третіми у 
світі. А ще на наших полях 
дозрівають такі культури, які 
нечасто сіють і інші 
сільгоспвиробники -  просо,

горох, чечевиця. Щодо на
городи, то я її сприймаю, 
як зміну погляду у державі 
на сільгоспвиробництво. 
Для того, щоб нація була 
здоровою, особливо наші 
дітки, то маємо споживати 
екологічно чисту продукцію. 
А затим боротися й за чис
те довкілля, екологічно без
печну енергетику. Тоді буде 
для наших компаній і мене 
особисто найбільша наго
рода, коли ми розбудуємо 
безпечну в екологічному 
плані державу.
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